
 
ĀDAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES KĀRTĒJĀS SĒDES 

PROTOKOLS 

Ādažos, Ādažu novadā 

 

2023. gada 24. maijā                                      Nr. 12 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta, izņemot darba kārtības 46. un 47. jautājumu, sēde sasaukta Pašvaldību likumā 

un Ādažu novada pašvaldības nolikumā noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova.  

Sēdē piedalās 14 deputāti1:  

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 

(JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās 

attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S) (līdz plkst. 10.28), Gatis Miglāns (LZS) (no plkst. 09.00 līdz 

plkst. 13.02 un no plkst. 13.24 līdz plkst. 13.26), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 

Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Raivis Pauls (LZS) (notiek eksāmeni Carnikavas 

pamatskolā). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Administrācijas darbinieki: Attīstības un projektu nodaļas vecākā eksperte Laura Bite, 

Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Diāna Čūriška, Juridiskās un iepirkumu nodaļas 

vadītājas vietniece Ilona Gotharde, Attīstības un projektu nodaļas vecākā eksperte Iveta 

Grīviņa-Dilāne, pašvaldības izpilddirektors Guntis Porietis, Personāla nodaļas vadītāja Laila 

Raiskuma, Teritorijas plānošanas nodaļas vadītāja p.i., vecākā juriste Inga Švarce. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris 

Bernāns, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas vides 

inženiere Dace Birnbauma, PSIA “Ādažu ūdens” valdes loceklis Aivars Dundurs, pašvaldības 

aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, PSIA “Ādažu 

namsaimnieks” valdes loceklis Juris Krūze, PSIA “Ādažu slimnīca” valdes loceklis Pēteris 

Pultraks, pretendents uz pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatu Ingus Vircavs. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. maija darba kārtības 

apstiprināšanu. 

2. Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par pašvaldības domes lēmumu izpildi un 

pašvaldības darbu. 

 
1 Pašvaldības domē pavisam 15 deputāti. Deputātu piederība politiskajai partijai: 

JKP – Jaunā konservatīvā partija; LZS – Latvijas zemnieku savienība; LRA – Latvijas Reģionu Apvienība; S – 

Saskaņa. 
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3. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 26. aprīļa lēmumā Nr. 

138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām Gaujas iela 16, Ādaži”. 

4. Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai. 

5. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. marta lēmumā Nr. 

118 “Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu”. 

6. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības pabalstiem aizbildņiem un audžuģimenēm” 

projektu. 

7. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības palīdzību bārenim un bez vecāku gādības 

palikušajam bērnam pēc pilngadības sasniegšanas” projektu. 

8. Par saistošo noteikumu “Par pabalstu aizgādnībā esošo personu aizgādņiem Ādažu 

novada pašvaldībā” projektu. 

9. Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā Nr. 

600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas 

kārtības noteikšanai”. 

10. Par dalību projektā “EuroPolders”. 

11. Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi Dzirnupes iela 22, Siguļi. 

12. Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras iela 15-3, Carnikava. 

13. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas iela 12, Ādaži. 

14. Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas ciemā. 

15. Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Matītes”, Carnikavā. 

16. Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras iela 50 un “Cielaviņu 

iela”,  Carnikavā. 

17. Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”. 

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam Krastupes ielā 22, Ādažos. 

19. Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām Muižkungu ielā, Ādažos. 

20. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu. 

21. Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem nekustamajiem īpašumiem. 

22. Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu skolēniem. 

23. Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, Ādaži. 

24. Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu nodošanu 

pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

25. Par dalību projektā energokopienu veicināšanai. 

26. Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Valsts mežs 8052”, Lilastē. 

27. Par Ādažu bibliotēkas papildu telpu nomu Gaujas iela 27B, Ādaži. 

28. Par tehniskā projekta izstrādi Dzirnupes tiltam. 

29. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada budžetā. 

30. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 22. decembra 

noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu. 

31. Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā. 
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32. Par I. Vircava iecelšanu par pašvaldības izpilddirektora vietnieku. 

33. Par funkciju piekritību ietekmes uz vidi novērtējuma procedūrā. 

34. Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības domes 26.04.2023. 

lēmumā Nr. 153 “Par grozījumiem 2022. gada 10. janvāra lēmumā Nr. 8 “Par projektu 

“Maģistrālās veloceļu infrastruktūras būvniecība prioritārajā koridorā Rīga - 

Carnikava”””. 

35. Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 

“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu. 

36. Par atsavināmo dzīvokļu īpašumu nosacītās cenas apstiprināšanu. 

37. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 

izsoles rīkošanu. 

38. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 

izsoles rīkošanu. 

39. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā 

Nr. 634 “Par projekta pieteikuma sagatavošanu un nekustamā īpašuma daļas nodošanu 

nomā Garā iela 20, Carnikava”. 

40. Par nolikuma “Iniciatīvas projektu finansēšanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā” 

projektu. 

41. Informatīvais ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanu Ādažu 

pilsētā un Ādažu pagastā. 

42. Informatīvs ziņojums par suņu apmācības un sporta attīstību novadā. 

43. Pašvaldības SIA “Ādažu slimnīca” ziņojums par 2022.gada pārskatu. 

44. Pašvaldības SIA “Ādažu namsaimnieks” ziņojums par 2022.gada pārskatu. 

45. Pašvaldības SIA “Ādažu ūdens” ziņojums par 2022.gada pārskatu. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

46. Par reģistrēšanu pašvaldības dzīvokļu palīdzības 2. reģistrā. 

47. Par S. Kronbergas atbrīvošanu no amata. 

1.§ 

Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. maija darba kārtības 

apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina izsludinātajā pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdes darba kārtībā veikt šādas 

izmaiņas : 

1. pārcelt 3. jautājumu “Par nolikuma “Iniciatīvas projektu finansēšanas kārtība Ādažu 

novada pašvaldībā” projektu” un izskatīt to kā 40. jautājumu, ņemot vērā 

nepieciešamību šā gada 24. maijā saņemt Finanšu ministrijas saskaņojumu par 

nolikuma projektu; 

2. pārcelt 26. jautājumu “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 

26. aprīļa lēmumā Nr. 138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām Gaujas iela 16, 

Ādaži”” un izskatīt to kā 3. jautājumu, ņemot vērā nepieciešamību maksimāli ātri 

uzsākt procesuālās darbības, nosūtot brīdinājumu nomniekam; 

3. papildināt ar 28. jautājumu “Par tehniskā projekta izstrādi Dzirnupes tiltam” un 47. 

jautājumu “Par S. Kronbergas atbrīvošanu no amata”,  
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attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

Informē, ka Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē: 

1. izskatītais 12. jautājums “Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības 

nolikums” projektu” un 13. jautājums “Par reglamenta “Pašvaldības darba reglaments” 

projektu” nav iekļauti pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdes darba kārtībā, jo 

saistošo noteikumu projektu ir jānodod sabiedrības viedokļa noskaidrošanai, nosakot 

termiņu divas nedēļas; 

2. neizskatītie informatīvie ziņojumi (darba kārtības 22., 23. un 24. jautājums) ir iekļauti 

pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdes darba kārtībā: a) 22. jautājums 

“Informatīvs ziņojums par bioloģiskie noārdāmo atkritumu apsaimniekošanu Ādažu 

pilsētā un Ādažu pagastā” – kā 41. jautājums; b) 23. jautājums “Informatīvs ziņojums 

par teritorijas plānojuma izstrādi 2023. gada martā un aprīlī” ir pievienots darba 

kārtības 2. jautājumam “Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par pašvaldības domes 

lēmumu izpildi un pašvaldības darbu”; c) 24. jautājums “Informatīvs ziņojums par 

suņu apmācības un sporta attīstību novadā” – kā 42. jautājums. 

Ierosina apstiprināt Ādažu novada pašvaldības domes šā gada 24. maija kārtējās sēdes darba 

kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Apstiprināt Ādažu novada pašvaldības domes šā gada 24. maija kārtējās sēdes darba 

kārtību. 

2.§ 

Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par pašvaldības domes lēmumu izpildi un 

pašvaldības darbu 

(Guntis Porietis, Indra Murziņa) 

1. Izpildīti domes lēmumi: 

Datums Nr. Nosaukums 

22.06.2022. Nr. 283 Par Eiropas Savienības Erasmus+ programmas Pamatdarbības N1. 

(KA1) “Personu mobilitātes mācību nolūkos” Skolu izglītības 

sektora aktivitātē KA121 projekta īstenošanu 

25.01.2023. Nr. 19 Par nekustamo īpašumu atsavināšanu “Kāpas iela 26” un “Elīzes 

iela 1”, Kadaga 

25.01.2023. Nr. 23 Par zemes nomas līguma termiņa pagarināšanu Alderu iela 33, 

Baltezers 

22.02.2023. Nr. 58 Par adrešu un īpašumu nosaukumu sakārtošanu objektiem 

Mežgarciema iela, Garciems 

22.02.2023. Nr. 59 Par ielas nosaukuma un adrešu precizēšanu objektiem pie Aprikozu 

ielas, Garupē 

22.02.2023. Nr. 60 Par nekustamā īpašuma “Jaunkalni” zemes vienību iegūšanu 

īpašumā bez atlīdzības 

22.03.2023. Nr. 98 Par ceļa servitūtiem pašvaldības īpašumā pie Graudu ielas, 

Carnikava 

05.04.2023. Nr. 129 Par neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu pasākumā “Gaujas 

svētki Ādažos” 

26.04.2023. Nr. 133 Par lauku apvidus zemes nomas līguma noslēgšanu par zemi 

“Švītnieki”, Eimuri 

26.04.2023. Nr. 136 Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu zemes vienībām 

26.04.2023. Nr. 139 Par adreses maiņu īpašuma “Varavīksnes-1”, Carnikava objektiem 
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26.04.2023. Nr. 140 Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam “Lindas”, 

Ādažu novadā 

26.04.2023. Nr. 145 Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 

īpašumam Smilškalnu ielā 2 (“Baloži”), Divezeros 

26.04.2023. Nr. 146 Par nekustamā īpašuma “Asteres” detālplānojuma īstenošanas 

kārtības precizēšanu, Garkalne 

26.04.2023. Nr. 157 Par pašvaldības zemesgabala daļas iznomāšanu Mežavēju iela, 

Kadaga 

26.04.2023. Nr. 160 Par Ādažu novada Attīstības programmas (2021-2027) Rīcības 

plāna un Investīciju plāna aktualizāciju 

26.04.2023. Nr. 161 Par transportlīdzekļa nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 

komunālserviss” 

26.04.2023. Nr. 165 Par pabalsta piešķiršanu krīzes situācijā 

26.04.2023. Nr. 166 Par pabalsta piešķiršanu krīzes situācijā 

26.04.2023. Nr. 169 Par īres līguma noslēgšanu pašvaldības dzīvoklim Kanāla iela 81 dz. 

3, Alderi 

26.04.2023. Nr. 170 Par dzīvokļa piešķiršanu stihiskas nelaimes gadījumā 

10.05.2023. Nr. 172 Par izsoles rezultātiem tirdzniecības vietām pasākumā “Gaujas 

svētki Ādažos 2023” 

17.05.2023. Nr. 174 Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu zemes vienību 

daļām 

2. Cita būtiska informācija: 

2.1. pašvaldība atsāka valsts noteikto pabalstu izmaksas Ukrainas civiliedzīvotāju 

atbalstam, jo valsts piešķīra šim nolūkam nepieciešamo finansējumu; 

2.2. no 2022. gada oktobra pašvaldība izskata personu iesniegumus energoresursu 

atbalsta pasākumiem. Līdz šā gada 20. maijam saņemti 2907 iesniegumi, no 

kuriem 425 personas pieprasīja kompensāciju koksnes granulu un brikešu iegādei, 

1555 malkas iegādei, 791 par elektroenerģijas izdevumiem un 136 par marķētas 

dīzeļdegvielas un sašķidrinātas naftas gāzes izdevumiem. Pašvaldība pieņēma 

2718 pozitīvus un 134 noraidošus lēmumus, 55 iesniegumi tiek vērtēti. 

Paredzams, ka visas atbilstošās kompensācijas pašvaldības izmaksās jūnijā un 

valsts pabeigs attiecīgo finanšu līdzekļu ieskaitīšanu pašvaldībai līdz šā gada 

augusta nogalei; 

2.3. pašvaldības iestādes pagājušajā apkures sezonā veica virkni pasākumu siltuma un 

elektroenerģijas patēriņa samazinājumam, kā rezultātā augstākos ietaupījumu 

sasniedza Siguļu pirmsskolas izglītības iestāde “Piejūra”, samazinot enerģijas 

patēriņu par 40,8 kWh/m2. Nākamie labākie rezultāti bija pašvaldības ēkai Gaujas 

iela 33A, Ādaži, un Kadagas pirmsskolas izglītības iestādei “Mežavēji (attiecīgi 

37,9 kWh un 34,1 kWh); 

2.4. Centrālā finanšu un līgumu aģentūra (turpmāk – CFLA) šā gada 15. maijā 

atbalstīja pašvaldības projekta iesniegumu Nr. 9.3.2.0/23/A/014 “Primārās 

veselības aprūpes infrastruktūras izveidošana Garā iela 20, Carnikavas pagastā”, 

t.sk. par finanšu atbalstu 14094,36 euro (t.i., 94 % apmērā no attiecināmajām 

izmaksām); 

2.5. CFLA šā gada 15. maijā informēja pašvaldību par piemēroto finanšu korekciju 25 

% apmērā (15028,74 euro), ņemot vērā, ka iepirkumā “Mēbeļu aprīkojums Dienas 

aprūpes un rehabilitācijas centram” pašvaldības Iepirkumu komisija par iepirkuma 

uzvarētāju atzina iepirkuma dokumentācijas prasībām neatbilstošu pretendenta 

piedāvājumu, kas atbilstoši Iepirkuma nolikuma prasībām bija jānoraida. 
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Pašvaldības sniegtie paskaidrojumi CFLA šajā jautājumā netika atzīti par 

attaisnojumu, taču pašvaldība plāno pārsūdzēt CFLA lēmumu; 

2.6. Valsts kontrole pabeidza lietderības revīziju “Vai pašvaldību veiktās darbības 

nodrošina iedzīvotāju līdzdalību un informētību?” 11 pašvaldībās par 2022. gadu, 

t.sk. Ādažu novada pašvaldībā. Paredzams, ka pašvaldībai 4 – 12 mēnešu laikā 

būs jāapstiprina noteikumi par pašvaldības komunikācijas plānu un noteikumi par 

jaunatnes politiku, kā arī jāizveido jaunatnes institūcijas darbam ar jauniešiem 

Ādažu novadā; 

2.7. pašvaldības darba prioritātes jūnijā: organizatoriskie jautājumi novada kolektīvu 

dalībai Dziesmu un deju svētkos, kā arī pašvaldības 2022. gada publiskā pārskata 

sagatavošana; 

2.8. ziņojuma pielikumā (1. pielikums) pievienota informācija par iedzīvotāju 

viedokļiem Teritorijas plānojuma projekta izstrādei, kā arī pārskats par Teritorijas 

plānošanas darbinieku pienākumu izpildes veiktajām darbībām Teritorijas 

plānojuma projekta izstrādē šā gada martā un aprīlī. 

K. MIĶELSONE pateicas deputātiem, kuri piedalās iedzīvotāju sanāksmēs par teritorijas 

plānojumu, kā arī pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas nodaļas un citiem 

iesaistītajiem darbiniekiem, kuri prot uzklausīt iedzīvotāju priekšlikumus un vajadzības, kā arī 

ierosinājumus par uzlabojumiem novadā. 

I. ŠVARCE pateicas darbiniekiem un deputātiem par dalību sanāksmēs un sniegto atbalstu. 

J. LEJA, G. PORIETIS, K. MIĶELSONE, V. BULĀNS debatē par: 

1. CFLA piemēroto finanšu korekciju 25 % apmērā (J. Leja lūdz informēt, kad notika 

iepirkums. G. Porietis informē, ka CFLA strikti izvērtē tehniskajā specifikācijā 

rakstīto un to atbilstību iegādātajam mēbeļu aprīkojumam. K. Miķelsone informē, ka 

pašvaldība apelēs CFLA lēmumu. V. Bulāns, atbildot uz deputāta J. Lejas jautājumu, 

informē, ka tas bija 2022. gada 15. marta iepirkums.); 

2. vides pieejamību PSIA “Ādažu slimnīca” (J. Leja lūdz komentēt situāciju ar vides 

pieejamību PSIA “Ādažu slimnīca” (turpmāk – slimnīca), atsaucoties uz Tiesībsagra 

vēstuli pašvaldībai. K. Miķelsone informē, ka ir saņemts Veselības inspekcijas 

atzinums un kā ir jāvadās pēc normatīvajiem aktiem, kas nosaka noteiktas prasības 

vides pieejamībai, ko jāpilda. Vērš uzmanību, ka slimnīcas ēka ir divu apvienoto ēku 

ar dažādiem līmeņiem būve, kur pieejams arī lifts. Informē, ka slimnīcai rekomendēts 

neizmantot iekšējo pagalmu. J. Leja pauž viedokli, ka Tiesībsargs nekorekti novērtēja 

situāciju slimnīcā. K. Miķelsone pauž viedokli, ka tā ir prese, kas interpretē situāciju, 

jo Tiesībsarga medijos publicēti citāti ir korekti.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

3.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 26. aprīļa lēmumā Nr. 

138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām Gaujas iela 16, Ādaži” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 175 “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. 

gada 26. aprīļa lēmumā Nr. 138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām Gaujas iela 16, 

Ādaži”” un sagatavot to parakstīšanai. 
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4.§ 

Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai 

(Kerola Dāvidsone) 

Pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajiem 

noteikumiem Nr. 36/2021 “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – 

noteikumi), pašvaldības dome izskatīja trīs pieteikumus subsīdijas saņemšanai sporta 

pasākumu organizēšanai Ādažu novada pašvaldībā.  

Atbilstoši noteikumu III. daļai un pašvaldības administrācijas Sporta nodaļas atzinumam un 

finanšu aprēķinam (2. pielikumā), iesniegtie pieteikumi ir atbalstāmi. Sporta nodaļas budžetā 

pieteikumos norādītajam mērķim ir pieejams finanšu līdzekļu atlikums 6350 euro apmērā. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 7. punktu, Sporta likuma 7. panta 

pirmās daļas 5. un 6. punktu, noteikumu III. daļu, 

atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Atbalstīt pašvaldības subsīdijas piešķiršanu 2023. gadā par kopējo summu 1800 euro 

apmērā trīs sporta pasākumu organizēšanai: 

1.1. biedrībai “Burāšanas un ūdenssporta klubs TIKI”, reģ. Nr. 40008245142, adrese: 

Ādažu novads, Ādaži, Vējupes iela 2, Vējupes SUP festivāla (Latvijas un 

Baltijas kausa posma SUP airēšanā) rīkošanai Ādažu novadā par kopējo summu 

600 euro; 

1.2. biedrībai “Rekords”, reģ. Nr.40008324300, adrese: Rīga, Dārziņu 23. līnija – 26, 

skriešanas sacensību “Skrien Ādažos” rīkošanai Ādažu novadā par kopējo 

summu 600 euro; 

1.3. biedrībai “Carnikavas makšķerēšanas skola”, reģ. Nr.40008233942, adrese: 

Ādažu novads, Carnikava, Zvejnieku iela 21-3, Vidzemes atklātā čempionāta 

makšķerēšanā ar fīderi rīkošanai Ādažu novadā par kopējo summu 600 euro. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Grāmatvedības nodaļai līdz šā gada 4. jūnijam 

izmaksāt šī nolēmuma 1. punktā noteiktās subsīdijas noteikumos noteiktajā kārtībā. 

5.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 23. marta lēmumā Nr. 

118 “Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas apstiprināšanu” 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 176 “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. 

gada 23. marta lēmumā Nr. 118 “Par Starpinstitucionālās nepilngadīgo lietu komisijas 

apstiprināšanu”” un sagatavot to parakstīšanai. 

6.§ 

Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības pabalstiem aizbildņiem un audžuģimenēm” 

projektu 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 14/2023 “Par pašvaldības pabalstiem aizbildņiem un 

audžuģimenēm” un sagatavot tos parakstīšanai. 
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7.§ 

Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības palīdzību bārenim un bez vecāku gādības 

palikušajam bērnam pēc pilngadības sasniegšanas” projektu 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 15/2023 “Par pašvaldības palīdzību bārenim un bez 

vecāku gādības palikušajam bērnam pēc pilngadības sasniegšanas” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

8.§ 

Par saistošo noteikumu “Par pabalstu aizgādnībā esošo personu aizgādņiem Ādažu 

novada pašvaldībā” projektu 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 16/2023 “Par pabalstu aizgādnībā esošo personu 

aizgādņiem Ādažu novada pašvaldībā” un sagatavot tos parakstīšanai. 

9.§ 

Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā Nr. 

600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas 

kārtības noteikšanai” 

(Gatis Miglāns) 

K. MIĶELSONE ierosina uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides 

pārvaldības nodaļas vadītājam Edgaram Sliedem sagatavot un publicēt novada iedzīvotājiem 

informāciju pašvaldības tīmekļvietnē un informatīvajā izdevumā par darba grupas 

notikušajām sanāksmēm, kopsavilkumu par darba grupas izskatītajām tēmām, padarīto un 

sasniegto rezultātu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt lēmumu Nr. 177 “Par grozījumu Ādažu novada pašvaldības domes 2022. 

gada 28. decembra lēmumā Nr. 600 “Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu 

apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai”” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas 

vadītājam Edgaram Sliedem sagatavot līdz šā gada jūnija beigām novada 

iedzīvotājiem informāciju par darba grupas notikušajām sanāksmēm, kopsavilkumu 

par darba grupas izskatītajām tēmām, padarīto un sasniegto rezultātu un publicēt to 

pašvaldības tīmekļvietnē un informatīvajā izdevumā. 

10.§ 

Par dalību projektā “EuroPolders” 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 178 “Par dalību projektā “EuroPolders”” un sagatavot to 

parakstīšanai. 
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11.§ 

Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi Dzirnupes iela 22, Siguļi 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 179 “Par lauku apvidus zemes nomas līguma slēgšanu par zemi 

Dzirnupes iela 22, Siguļi” un sagatavot to parakstīšanai. 

12.§ 

Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras iela 15-3, Carnikava 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 180 “Par atļauju atsavināt pašvaldības nekustamo īpašumu Jūras 

iela 15-3, Carnikava” un sagatavot to parakstīšanai. 

13.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas iela 12, Ādaži 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 181 “Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā Muižas 

iela 12, Ādaži” un sagatavot to parakstīšanai. 

14.§ 

Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas ciemā 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 182 “Par adrešu piešķiršanu dzīvokļiem ēkā “Ainavas”, Gaujas 

ciemā” un sagatavot to parakstīšanai. 

15.§ 

Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Matītes”, Carnikavā 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 183 “Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam 

“Matītes”, Carnikavā” un sagatavot to parakstīšanai. 

16.§ 

Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras iela 50 un “Cielaviņu iela”,  

Carnikavā 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 184 “Par zemes ierīcības projektu nekustamiem īpašumiem Jūras 

iela 50 un “Cielaviņu iela”,  Carnikavā” un sagatavot to parakstīšanai. 
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17.§ 

Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma “Lantveiduļi” 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par zemes vienības atdalīšanu no nekustamā īpašuma 

“Lantveiduļi”” un sagatavot to parakstīšanai. 

18.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam Krastupes ielā 22, Ādažos 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 186 “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu īpašumam 

Krastupes ielā 22, Ādažos” un sagatavot to parakstīšanai. 

19.§ 

Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām Muižkungu ielā, Ādažos 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 187 “Par adrešu un lietošanas mērķu noteikšanu vienībām 

Muižkungu ielā, Ādažos” un sagatavot to parakstīšanai. 

Plkst. 09.33 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Plkst. 09.34 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

20.§ 

Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10. panta pirmo daļu, Publisko aģentūru likuma 20. panta 

otrās daļas 8. punktu, 27. panta otro un trešo daļu un Ministru kabineta 2010. gada 5. maija 

noteikumu Nr. 413 “Noteikumi par gada publiskajiem pārskatiem” 16. punktu, kā arī Finanšu 

komitejas šā gada 17. maija atzinumu, 

atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada publisko 

pārskatu (3. pielikums). 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļai veikt publiskā 

pārskata publicēšanu pašvaldības tīmekļvietnē www.adazunovads.lv. 

21.§ 

Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem nekustamajiem īpašumiem 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 188 “Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem 

nekustamajiem īpašumiem” un sagatavot to parakstīšanai. 

http://www.adazunovads.lv/


 11 

22.§ 

Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu skolēniem 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 189 “Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu 

skolēniem” un sagatavot to parakstīšanai. 

23.§ 

Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, Ādaži 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), 

Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš 

(JKP), Jānis Leja (S), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 

Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – 1 (Raitis Kubuliņš (LZP)), "Atturas" – 2 (Arta Deniņa (JKP), 

Gatis Miglāns (LZS)), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 190 “Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, 

Ādaži” un sagatavot to parakstīšanai. 

24.§ 

Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu nodošanu 

pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 191 “Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un 

nekustamo īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas 

komunālserviss”” un sagatavot to parakstīšanai. 

25.§ 

Par dalību projektā energokopienu veicināšanai 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 192 “Par dalību projektā energokopienu veicināšanai” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

26.§ 

Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Valsts mežs 8052”, Lilastē 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 193 “Par zemes ierīcības projektu nekustamam īpašumam “Valsts 

mežs 8052”, Lilastē” un sagatavot to parakstīšanai. 

27.§ 

Par Ādažu bibliotēkas papildu telpu nomu Gaujas iela 27B, Ādaži 

(Karīna Miķelsone) 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 194 “Par Ādažu bibliotēkas papildu telpu nomu Gaujas iela 27B, 

Ādaži” un sagatavot to parakstīšanai. 

28.§ 

Par tehniskā projekta izstrādi Dzirnupes tiltam 

(Gunārs Dzenis) 

K. MIĶELSONE, G. MIGLĀNS, G. DZENIS, S. BRAKOVSKA debatē par: 

1. iespēju iekļaut projektā uzejas uz tilta (G. Dzenis informē, ka papildu pieeju tiltam 

remonts nav paredzēts projektā, tikai paša tilta remonts. K. Miķelsone pauž viedokli, 

ka trasējumus var paredzēt pie darba uzdevuma projektēšanas sagatavošanai. Aicina 

darba uzdevumu prezentēt deputātiem pirms tiks izsludināta projektēšana.); 

2. satiksmes organizēšanu tilta remonta laikā (K. Miķelsone informē, ka tiks sagatavots 

darbu veikšanas projekts. G. Dzenis informē, ka satiksme tiks virzīta pa Viršu un 

Serģu ielām, jo tilts būs slēgts. K. Miķelsone vērš uzmanību, ka, ņemot vērā tilta 

tehnisko stāvokli, satiksme ir jāvirza prom no tilta.). 

Plkst. 09.49 J. LEJA atstāja sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

1. Pieņemt lēmumu Nr. 195 “Par tehniskā projekta izstrādi Dzirnupes tiltam” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktoram G. Dzenim 

prezentēt deputātiem darba uzdevumu Dzirnupes tilta projektēšanai pirms iepirkuma 

izsludināšanas. 

29.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Karīna Miķelsone) 

Plkst. 09.52 J. LEJA piedalās sēdē. 

J. LEJA, K. MIĶELSONE, G. DZENIS, G. KOZLOVSKA, I. KRASTIŅŠ debatē par ielu 

remontiem un izbūvei ieplānoto finansējumu (J. Leja lūdz skaidrot, vai Smilšu iela tiks 

izbūvēta. K. Miķelsone informē, ka pašvaldības 2023. gada budžeta investīciju sadaļā Smilšu 

ielas izbūves projektēšanai ir ieplānoti 30000 euro. J. Leja lūdz informēt par plānoto 

finansējumu Liepu alejas izbūvei. K. Miķelsone informē, ka Liepu alejas izbūvei ir ieplānoti 

54000 euro. G. Dzenis informē, ka tehniskais projekts Liepu alejas izbūvei tika izstrādāts 

2019. gadā. J. Leja pauž viedokli, ka Liepu alejā nepieciešams izbūvēt gājēju celiņu. G. 

Kozlovska informē, ka jautājums par gājēju celiņu Liepu alejā tika izskatīts Carnikavas 

novada domē un tika pieņemts lēmums savest kārtībā ielu, lai būtu ērti gan gājējiem, gan 

autovadītājiem. J. Leja lūdz informēt, pa cik metriem tiks paplašināta aleja. G. Dzenis 

informē, ka šobrīd ceļa platums ir 3,5 metri, bet tas tiks paplašināts līdz 4,5 metriem, jo šādu 

platumu pieļauj esošās komunikācijas un ātruma slāpētāji. I. Krastiņš pauž viedokli, ka 

izglītības kvartāls un stadions Carnikavā ir prioritārie projekti. Aicina deputātus pārrunāt 

Smilšu ielas tehnisko specifikāciju, darba uzdevumu, kā arī projektēšanas apjomu un 

finansējumu Attīstības komitejas sēdē. K. Miķelsone informē, ka visi darba uzdevumi ir 

uzdoti Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdē, t.sk. plenērs, projektēšanas darba uzdevumi, 

kā arī speciālisti ir aicināti komitejās prezentēt deputātiem darba uzdevumus.). 

Plkst. 09.57 R. KUBULIŅŠ atstāj sēdi. 



 13 

Plkst. 09.58 R. KUBULIŅŠ piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 17/2023 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 

domes 2023. gada 25. janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada 

pašvaldības budžetu 2023. gadam”” un sagatavot to parakstīšanai. 

30.§ 

Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 22. decembra 

noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt noteikumus Nr. 12 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 

22. decembra noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

31.§ 

Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 196 “Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

32.§ 

Par I. Vircava iecelšanu par pašvaldības izpilddirektora vietnieku 

(Karīna Miķelsone, Laila Raiskuma) 

I. VIRCAVS informē par savu dzīves gājumu (ilgus gadus nostrādāja Rīgas Domes 

Būvvaldes vadītāja amatā, izveidoja iekšējo būvniecības kontroles sistēmu un kvalitātes 

standartus klientu apkalpošanā), kā arī apliecina, ka ir gatavs dot savu pienesumu pašvaldībai 

un viņa apstiprināšanas pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatā gadījumā darīs visu, lai 

deputāti nenožēlotu savu izvēli. 

A. DENIŅA lūdz informēt par amata pretendenta dzīves vietu. 

I. VIRCAVS informē, ka deklarēja dzīvesvietu Rīgā, bet dzīvo Salaspilī. 

J. LEJA lūdz informēt, vai amata pretendents ir darba tiesiskajās attiecībās vai kad pārtrauca. 

I. VIRCAVS informē, ka pirms gada (2022. gada februārī) pārtrauca darba tiesiskās attiecības 

– bija pieņemts uz projekta īstenošanas laiku izvērtēt situāciju. Tagad koncentrējas mācībām 

Latvijas Universitātē. 

J. LEJA lūdz informēt, cik konkursos pēdējā laikā piedalījās amata pretendents. Vērš 

uzmanību, ka par amata pretendentu ir sliktas atsauksmes Rīgā un citās pašvaldībās. 

I. VIRCAVS informē, ka pēdējā laikā nav piedalījies citos konkursos, tikai uz Ādažu novada 

pašvaldības izpilddirektora amatu. Lūdz precīzāk informēt par atsauksmēm, lai varētu tās 

komentēt. Informē, ka mēdza būt situācijas, kad kāds iesniedzējs nevarēja saskaņot 

būvprojektu, bet viņš rīkojas atbilstoši un saskaņā ar normatīvo aktu prasībām. 

I. KRASTIŅŠ pauž viedokli, ka katram jādod jauna iespēja, jo darbs ir izaicinošs. Informē, ka 

priecājas par amata pretendenta darba pieredzi, kas ir iespaidīga, un cer, ka amata 

pretendentam ir tik pat augsta profesionalitāte un ka tas ir talantīgs cilvēks. Vērš uzmanību, ka 
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amata pretendenta iepriekš ieņemtie amati bija augstāk atalgoti. Pauž viedokli, ka darba 

apjoms un atbildība pašvaldībā ir liela un atalgojums nav konkurētspējīgs. Lūdz amata 

pretendentu informēt, kā tas skatās uz atalgojuma nesamērīgumu un cik ilgi plāno strādāt 

pašvaldībā. 

I. VIRCAVS informē, ka atalgojums pašvaldībās ir noteikts saskaņā ar Valsts un pašvaldību 

institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likumu un pašvaldības budžeta iespējām. 

Pauž viedokli, ka arī viņam gribas saņemt lielāku atalgojumu. Vērš uzmanību, ka viņš 

izvērtēja un apzinās atalgojumu pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatam, bet viņam patīk 

izaicinājumi. Informē, ka negrib spekulēt attiecībā uz darba ilgumu pašvaldībā. Atkārtoti 

apliecina, ka deputāti nevilsies savā izvēlē, apstiprinot viņu par pašvaldības izpilddirektora 

vietnieku. 

I. KRASTIŅŠ informē, ka cer, ka pašvaldības administrācijas Personāla nodaļas vadītāja 

Laila Raiskuma un pašvaldības izpilddirektors Guntis Porietis rūpīgi izvērtēja amata 

pretendentu un nianses, lai drīzumā nevajadzētu rīkot jaunu konkursu uz pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka amatu. Priecājas par amata pretendentu un novēlē viņam veiksmi. 

K. MIĶELSONE informē, ka konkurss norisinājās un deputāti varēja piedalīties intervijās ar 

pretendentiem un uzdot tiem jautājumus. Pateicas tiem deputātiem, kuri šādu iespēju 

izmantoja un piedalījās intervijās. Atgādina, ka deputāti daudz diskutēja par konkursa 

nolikumu un tagad deputātiem ir jāpieņem lēmums par amata pretendenta apstiprināšanu. 

J. LEJA lūdz informēt, kādas struktūrvienības pārraudzīs pašvaldības izpilddirektora 

vietnieks. 

G. PORIETIS informē, ka pašvaldības izpilddirektora vietnieks pārraudzīs pašvaldības 

aģentūru “Carnikavas komunālserviss”, būvvaldi, pašvaldības administrācijas Attīstības un 

projektu nodaļu un Teritorijas plānošanas nodaļu.  

K. MIĶELSONE aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Atklāti balsojot, ar 2 balsīm "Par" (Arta Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP)), "Pret" – 2 

(Jānis Leja (S), Raitis Kubuliņš (LZP)), "Atturas" – 10 (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs 

Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), 

Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), 

Jānis Ruks (LRA)), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Lēmums nav pieņemts un pretendents Ingus Vircavs nav apstiprināts pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka amatā. 

[Piezīme: Lēmuma “Par I. Vircava iecelšanu par pašvaldības izpilddirektora vietnieku” 

projekts kļūdaini tika piereģistrēts ar Nr. 197 dokumentu vadības sistēmā (turpmāk – DVS), 

bet, ņemot vērā deputātu balsojumu, lēmums nav pieņemts un pretendents Ingus Vircavs nav 

apstiprināts pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatā. DVS ir veikta piezīme ar atsauci uz 

pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdes protokola Nr. 12 32.§ “Par I. Vircava iecelšanu 

par pašvaldības izpilddirektora vietnieku” nolēmumu. Turpmāko lēmumu reģistrācija 

turpinās no Nr. 198.]  

K. MIĶELSONE lūdz informēt par turpmāko kārtību. 

L. RAISKUMA informē, ka būs jāsludina jauns konkurss. 

K. MIĶELSONE aicina uzdot komisijai2 uzdevumu sludināt jaunu konkursu uz pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka amatu. 

 
2 Komisija apstiprināta ar pašvaldības domes 2023. gada 22. marta lēmumu Nr. 122 “Par komisijas izveidi 

atklātam konkursam uz pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatu”. 
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I. KRASTIŅŠ pauž viedokli, ka ir izšķērdēts laiks un nauda un ka pašvaldības deputāti strādā 

“vienā virzienā”, un viņš uzskata notikušo par farsu.  

33.§ 

Par funkciju piekritību ietekmes uz vidi novērtējuma procedūrā 

(Karīna Miķelsone, Ilona Gotharde) 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 198 “Par funkciju piekritību ietekmes uz vidi novērtējuma 

procedūrā” un sagatavot to parakstīšanai. 

Plkst. 10.28 J. LEJA atstāj sēdi. 

34.§ 

Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības domes 26.04.2023. lēmumā 

Nr. 153 “Par grozījumiem 2022. gada 10. janvāra lēmumā Nr. 8 “Par projektu 

“Maģistrālās veloceļu infrastruktūras būvniecība prioritārajā koridorā Rīga - 

Carnikava””” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 199 “Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības 

domes 26.04.2023. lēmumā Nr. 153 “Par grozījumiem 2022. gada 10. janvāra lēmumā 

Nr. 8 “Par projektu “Maģistrālās veloceļu infrastruktūras būvniecība prioritārajā 

koridorā Rīga - Carnikava”””” un sagatavot to parakstīšanai. 

35.§ 

Par noteikumu “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 

“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” projektu 

(Karīna Miķelsone, Guntis Porietis) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt noteikumus Nr. 13 “Grozījums Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. 

noteikumos Nr. 7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”” 

un sagatavot tos parakstīšanai. 

36.§ 

Par atsavināmo dzīvokļu īpašumu nosacītās cenas apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 200 “Par atsavināmo dzīvokļu īpašumu nosacītās cenas 

apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

37.§ 

Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 

izsoles rīkošanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 
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Pieņemt lēmumu Nr. 201 “Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par 

nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

38.§ 

Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 

izsoles rīkošanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 202 “Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par 

nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

39.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumā 

Nr. 634 “Par projekta pieteikuma sagatavošanu un nekustamā īpašuma daļas nodošanu 

nomā Garā iela 20, Carnikava” 

(Karīna Miķelsone, Laura Bite) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 203 “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 

2022.gada 28.decembra lēmumā Nr. 634 “Par projekta pieteikuma sagatavošanu un 

nekustamā īpašuma daļas nodošanu nomā Garā iela 20, Carnikava”” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

40.§ 

Par nolikuma “Iniciatīvas projektu finansēšanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā” 

projektu 

(Karīna Miķelsone, Kerola Dāvidsone) 

K. MIĶELSONE lūdz skaidrot, vai ir saņemts Finanšu ministrijas (turpmāk – ministrija) 

atzinums par nolikuma projektu. 

A. DUKĀTE informē, ka telefonsarunā ministrijas atbildīgais darbinieks informēja, ka 

ministrija saskaņo nolikumu bez iebildumiem un atzinums ir sagatavošanas procesā. 

I. GOTHARDE apliecina, ka deputāti var balsot par sagatavoto nolikuma projektu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt nolikumu Nr. 11 “Iniciatīvas projektu finansēšanas kārtība Ādažu novada 

pašvaldībā” un sagatavot to parakstīšanai. 

41.§ 

Informatīvais ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanu Ādažu 

pilsētā un Ādažu pagastā 

(Dace Birnbauma) 

Ziņojums (4. pielikums). 

L. BERNĀNS, I. GRĪVIŅA-DILĀNE, K. MIĶELSONE, R. KUBULIŅŠ, J. RUKS, D. 

BIRNBAUMA, A. KRASTA, G. PORIETIS debatē par: 

1. iespēju turpināt SIA “Eco Baltia vide” projektu par bioloģiski noārdāmo atkritumu 

apsaimniekošanu Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā, pašvaldībai apmaksājot ar šo 

saistītus izdevumus (L. Bernāns informē, ka projekts turpinājās piecus gadus un tagad 

beidzas. Informē, ka neatbalsta projekta turpināšanu, jo Atkritumu apsaimniekošanas 
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likumā ir noteikts, ka atkritumu veidotajam pašam jāmaksā par atkritumiem. Ierosina 

šķiroto atkritumu laukumā Kadagā pieteikt bioloģiski noārdāmo atkritumu 

konteinerus.); 

2. iespēju daudzīvokļu māju iedzīvotājiem, vēršoties pie māju apsaimniekotājiem, 

pieteikt SIA “Eco Baltia vide” bioloģiski noārdāmo atkritumu konteinerus, ko ievietot 

pie māju esošajās atkritumu konteineru slēgtajās novietnēs; 

3. pašvaldības izdevumiem (K. Miķelsone informē, ka līdz ar projekta noslēgumu 

pašvaldība, sākot ar šā gada 1. maiju, vienā nedēļā par visu Ādažu pilsētas un Ādažu 

pagasta bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu (savākti 35 bioloģisko atkritumu 

novietnēs 41,58 m3 atkritumi) maksā 1094,78 euro ar PVN, kas, rēķinot līdz šā gada 

beigām, pašvaldībai rada izdevumus 38422,30 euro ar PVN apmērā. Vērš uzmanību, 

ka tie ir papildu izdevumi pašvaldībai. Atgādina, ka atkritumu apsaimniekošanas tarifs 

pēdējā laikā nav samazinājies, tieši otrādi, regulāri tiek paaugstināts, kā arī par 

atkritumiem ir jāmaksā atkritumu veidotājiem. Pauž viedokli, ka jābūt atbildīgai 

attieksmei atkritumu šķirošanā. Aicina deputātus domāt par pārejas periodu.); 

4. SIA “Ādažu ūdens” kompostēšanas laukuma izmantošanas iespējām (R. Kubuliņš 

pauž viedokli, ka projekts sevi attaisnoja un bija labi, ka šāds projekts tika realizēts. 

Vienlaicīgi informē, ka Ādažos un Ādažu pagastā izvietoti bioloģiski noārdāmo 

atkritumu konteineri bija ar mazu tilpumu. Kā alternatīvu piedāvā novada 

iedzīvotājiem izmantot SIA “Ādažu ūdens” kompostēšanas laukumu.); 

Plkst. 11.00 G. MIGLĀNS atstāj sēdi. 

5. atkritumu laukumu Carnikavā un to izmantošanas iespējām (J. Ruks informē, ka 

iedzīvotāji Carnikavā izmanto atkritumu laukumu, ko apsaimnieko pašvaldības 

aģentūra “Carnikavas komunālserviss”. Pauž viedokli, ka būtu nepieciešams izbūvēt 3 

– 4 atkritumu laukumus novadā, lai līdzsvarotu atkritumu vešanu no novada ciemiem. 

Lūdz informēt, kad novadā būs viens atkritumu apsaimniekotājs. L. Bernāns informē, 

ka 2025. gadā jābūt vienam apsaimniekotājam novadā. Aicina radīt iespēju 

iedzīvotājiem likumiskajā ceļā atbrīvoties no atkritumiem. Pauž atbalstu deputāta J. 

Ruka priekšlikumam, informē, ka būtu labi Carnikavas pagastā izstrādāt būvprojektu 

atkritumu laukumam, bet pašvaldības budžetā tam nav finansējuma un projekts nav 

realizēts. J. Ruks pauž viedokli, ka izvest mežā izmestos atkritumus pašvaldībai 

maksās dārgāk, nekā uzturēt atkritumu laukumu. D. Birnbauma informē, ka līgums ar 

SIA “Eco Baltia vide” Ādažos un Ādažu pagastā beidzās 2026. gada janvārī. Vērš 

uzmanību, ka, ja nav, kurš uzrauga šķiroto atkritumu laukumu Kadagā, tad iedzīvotāji 

vienkārši izmet atkritumus un aizbrauc. K. Miķelsone informē, ka šķiroto atkritumu 

laukumu Kadagā iedzīvotāji izmanto arvien biežāk.); 

Plkst. 11.04 G. MIGLĀNS piedalās sēdē. 

6. bioloģiski noārdāmo atkritumu turpmāko apsaimniekošanu Ādažu pilsētā un Ādažu 

pagastā (L. Bernāns ierosina noteikt pārejas periodu vienu mēnesi līdz šā gada 30. 

jūnijam, pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” izvietojot attiecīgu 

informāciju iedzīvotājiem. J. Ruks lūdz skaidrot, vai pārejas periodā tiks izvietoti 

bioloģiski noārdāmo atkritumu konteineri. K. Miķelsone ierosina bioloģiski noārdāmo 

atkritumu konteinerus izvietot šķiroto atkritumu laukumā Kadagā. Aicina pašvaldības 

aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” sagatavot uz Izglītības, kultūras, sporta un 

sociālās komitejas šā gada 7. jūnija sēdi informatīvo materiālu par bioloģiski 

noārdāmo atkritumu turpmāko apsaimniekošanu Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā. L. 

Bernāns informē par iespēju SIA “Eco Baltia vide” darbiniekiem organizēt 

izglītojošos pasākumus novada iedzīvotājiem un bērniem par atkritumu šķirošanu. A. 

Krasta informē, ka Siguļu pirmsskolas izglītības iestāde “Piejūra” ekoskolas projekta 
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ietvaros piesakās projektiem, piedaloties lekcijās un apmācībās par atkritumu 

apsaimniekošanu. Informē, ka varēs dalīties ar iegūto informāciju. K. Miķelsone 

ierosina uzdot pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” sagatavot 

informāciju ar infografikām un preses relīzi, informējot iedzīvotājus: 1) par pārejas 

periodu; 2) par iespēju, kur pakalpojums ir pieejams, tai skaitā daudzdzīvokļu māju 

iedzīvotājiem; 3) risinājumu ilgtermiņā. G. Porietis vērš uzmanību, ka SIA “Eco Baltia 

vide” realizēja projektu un tas beidzās, līdz ar to nav attiecināms pārejas periods, tāpēc 

no šā gada 1. maija SIA “Eco Baltia vide” sāka izņemt bioloģiski noārdāmo atkritumu 

konteinerus, par ko ir jāinformē iedzīvotāji. Pauž viedokli, ka, ja ir vēlme publiskos 

laukumos nodrošināt bioloģiski noārdāmo atkritumu konteinerus, tad par to ir 

jāmaksā.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” sagatavot informatīvo 

ziņojumu par bioloģiski noārdāmo atkritumu turpmākajām apsaimniekošanas iespējām 

Ādažu pilsētā un Ādažu pagastā izskatīšanai Izglītības, kultūras, sporta un sociālās 

komitejas šā gada 7. jūnija sēdē, kā arī preses relīzi un infografiku publicēšanai 

pašvaldības tīmekļvietnē un informatīvajā izdevumā. 

42.§ 

Informatīvs ziņojums par suņu apmācības un sporta attīstību novadā 

(Karīna Miķelsone, Iveta Grīviņa-Dilāne) 

Ziņojums (5. pielikums). 

K. MIĶELSONE, S. BRAKOVSKA, A. ROZĪTIS, I. GRĪVIŅA-DILĀNE, R. KUBULIŅŠ, 

G. MIGLĀNS, V. BULĀNS, J. RUKS, I. KRASTIŅŠ, J. KRŪZE, I. GOTHARDE debatē 

par: 

1. suņu apmācības laukuma izvietošanas iespējām Zibeņos, Garkalnē (pie Garkalnes 

olimpiskā centra), pie Ādažu vidusskolas stadiona, Kadagā, Podnieku pļavās, tai skaitā 

interesentiem nomājot zemesgabalus no privātpersonām suņu apmācības laukumu 

izveidošanai (K. Miķelsone ierosina uzdot pašvaldības administrācijas Attīstības un 

projektu nodaļas vecākajai ekspertei Ivetai Grīviņai-Dilānei meklēt citus risinājumus, 

ņemot vērā arī deputātu priekšlikumus, un virzīt jautājumu izskatīšanai Attīstības 

komitejas sēdē.); 

2. suņu apmācības laukuma veidiem (I. Grīviņa-Dilāne informē, ka suņu apmācību 

laukums būs bez jebkāda aprīkojuma un tā ir vienkārša pļava, kur suņi pavadā trenējas 

pildīt saimnieku komandas. I. Gotharde informē, ka, ja tiek veidots suņu pastaigu 

laukums, tad jebkurš var iet ar suņi un to izmantot, savukārt, ja tiek veidots suņu 

apmācības laukums – tas jau ir komercpakalpojums. Vērš uzmanību, ka uzņēmumam 

“Elidbird Dogs” nav sabiedriskā labuma organizācijas (turpmāk – SLO) statuss. Pauž 

viedokli, ka ir jāsaņem atbilde no uzņēmuma pārstāvjiem, ka, ja tiks organizēta nomu 

tiesību izsole, vai uzņēmums uzturēs interesi par ieceri veidot suņu apmācību 

laukumu. I. Grīviņa-Dilāne informē, ka uzņēmums gribētu saņemt zemesgabalu 

bezatlīdzības nomā. Apstiprina, ka uzņēmumam nav piešķirts SLO statuss. Informē, 

ka uzņēmuma pārstāvji ir gatavi apmaksāt nomas tiesības un piedalīties izsolē, bet ir 

jāzina nomas maksa vai dienas likme. I. Gotharde ierosina noteikt iespējamo laukumu 

un tad iesaistīt novērtētāju, lai noteiktu nomas maksu. K. Miķelsone aicina pašvaldības 

administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vecāko eksperti Ivetu Grīviņu-Dilāni 

sadarbībā ar Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāju Diānu Čūrišku noteikt suņu 

apmācību laukumu iespējamajām teritorijām nomas maksu, vienības un likmju 
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apmēru, konsultējoties par teritorijām ar Nekustamā īpašuma nodaļas darbiniekiem, kā 

arī virzīt minēto jautājumu izskatīšanai Attīstības komitejas sēdē.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vecākajai ekspertei 

Ivetai Grīviņai-Dilānei sadarbībā ar Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāju Diānu 

Čūrišku noteikt suņu apmācību laukumu iespējamajām teritorijām nomas maksu, 

vienības un likmju apmēru, konsultējoties par teritorijām ar Nekustamā īpašuma 

nodaļas darbiniekiem, kā arī virzīt minēto jautājumu izskatīšanai Attīstības komitejas 

šā gada 12. jūlija sēdē. 

43.§ 

Pašvaldības SIA “Ādažu slimnīca” ziņojums par 2022.gada pārskatu 

(Pēteris Pultraks) 

Ziņojums (6. pielikums). 

K. MIĶELSONE, P. PULTRAKS, R. KUBULIŅŠ, A. DENIŅA, J. RUKS debatē par: 

1. kapitālsabiedrības finanšu rādītājiem un faktoriem, kas to ietekmēja (pacientu plūsmas 

pieaugums, energoresursu cenu pieaugums, infrastruktūras projektu – slimnīcas 

fasādes renovācija.); 

2. vides pieejamību un Tiesībsarga vēstuli (P. Pultraks informē par Veselības inspekcijas 

un būvvaldes atzinumiem. Vērš uzmanību, ka slimnīcas tīmekļvietnē ir publicēta 

informācija, ka personām ar kustību traucējumiem ir jāpiesaka un jāsaskaņo vizīte, lai 

varētu izmantot pacēlāju.); 

3. deputāta R. Kubuliņa priekšlikumu izskatīt iespēju un pārdot kapitālsabiedrību, ņemot 

vērā slimnīcas mazo peļņas apmēru un nepieciešamību pacientiem gaidīt medicīnas 

pakalpojumu vairākus mēnešus (P. Pultraks informē, ka slimnīca strādā noslēgto ar 

Nacionālo veselības dienestu (turpmāk – dienests) līgumu ietvaros, kas nosaka 

nosacījumus medicīnas pakalpojumu sniegšanai un finansējumu. Vērš uzmanību, ka 

pakalpojumu nodrošināšana pacientiem arī maksā naudu. K. Miķelsone vērš 

uzmanību, ka slimnīcā strādā 49 ārsti, kā arī pašvaldības funkcija ir nodrošināt 

pakalpojumu pieejamību iedzīvotājiem, ko viņi augstu novērtē, kā to rāda sabiedriskas 

aptaujas un monitoringa ziņojumi. A. Deniņa informē, ka dienests finansē slimnīcas 

darbību. Pauž viedokli, ka slimnīcas pārdošana ir ļoti rūpīgi vērtējama, jo pārdošanas 

gadījumā medicīnas pakalpojumi iedzīvotājiem varētu kļūst dārgāki un mazāk 

pieejami. Informē, ka novērtē daktera P. Pultraka padarīto darbu un pateicas viņam par 

to, jo izdarīts maksimāli iespējamais. J. Ruks informē, ka slimnīca pieder pašvaldībai, 

kā arī sabiedrībai, kurai tiek nodrošināti pakalpojumi. Vērš uzmanību, ka slimnīcai 

nav liela peļņa, bet neliela maksa par medicīnas pakalpojumiem un būtu labi, ja tā 

kļūtu par moderno iestādi. P. Pultraks informē, ka 2022. gada peļņa slimnīcai bija 

100000 euro. Vērš uzmanību, ka finansējumu slimnīcai nodrošina dienests un no 

pašvaldības finansējums netiek prasīts. Informē, ka slimnīca strādā, lai neradītu 

zaudējumus.). 

Plkst. 12.07 V. BULĀNS atstāj sēdi. 

Plkst. 12.10 V. BULĀNS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
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44.§ 

Pašvaldības SIA “Ādažu namsaimnieks” ziņojums par 2022.gada pārskatu 

(Juris Krūze) 

Ziņojums (7. pielikums). 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. KRŪZE debatē par: 

1. zaļo komponenšu risinājumu izmantošanu kapitālsabiedrības darbā; 

Plkst. 12.15 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

2. tarifu veidošanas kārtību un izmaksu rēķināšanas kārtību kapitālsabiedrībā un 

pašvaldības aģentūrā un abu institūciju labas pieredzes izmantošanu, nodrošinot 

iedzīvotājiem pakalpojumus (J. Krūze informē, ka, ja pašvaldības aģentūra rēķinātu 

tarifu atbilstoši kārtībai, ko piemēro kapitālsabiedrības, tad pašvaldības aģentūras 

pakalpojumu tarifi būtu lielāki, jo tajos ir jāiekļauj visas ar pakalpojumu sniegšanu 

saistītās izmaksas, t.sk. darbinieku algas. Vērš uzmanību, ka pašvaldības aģentūrai 

2022. gada beigās ir 40000 euro parāds, savukārt kapitālsabiedrībai, noslēdzot gadu, 

parādu nav. Apšauba, ka pašvaldības aģentūra varētu strādāt ar tarifu, kas nenosedz 

izmaksas.); 

Plkst. 12.20 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

3. deputāta I. Krastiņa priekšlikumu pārveidot pašvaldības aģentūru par kapitālsabiedrību 

(K. Miķelsone aicina deputātu I. Krastiņu sagatavot un iesniegt priekšlikumu ar 

finanšu pamatojumu pašvaldības aģentūras pārveidošanai par kapitālsabiedrību.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

45.§ 

Pašvaldības SIA “Ādažu ūdens” ziņojums par 2022.gada pārskatu 

(Aivars Dundurs) 

Ziņojums (8. pielikums). 

K. MIĶELSONE, A. DUNDURS, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, J. LEJA, L. BERNĀNS 

debatē par: 

1. zaļas enerģijas izmantošanu un saules paneļu projektu īstenošanu – veidu, kā 

samazināt elektrības izdevumus; 

2. dūņu projektu un iespējām apkalpot Carnikavas pagastu (A. Dundurs informē, ka 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija plāno izveidot dūņu pārstrādes 

centru, kas būs moderns, slēgtā tipa angārs ar minimālo platību.); 

3. jaunu klientu pieslēgumu skaitu (A. Dundurs informē, ka mājsaimniecībām ir 

samazinājušies ieņēmumi, līdz ar to pieslēgumu skaits ir neliels.); 

4. Kalngales notekūdeņu attīrīšanas ietaisēm (K. Miķelsone informē, ka pašvaldība gaidā 

iepirkuma noslēgumu.); 

5. auditoru kapitālsabiedrībām (A. Dundurs informē, ka visām pašvaldības 

kapitālsabiedrībām tika organizēts vienots iepirkums par auditora pakalpojumiem.); 

Plkst. 13.02 G. MIGLĀNS atstāj sēdi. 

6. ūdens zudumiem tīklos (A. Dundurs informē, ka vecajās sistēmās ūdens zudumi ir no 

16 % līdz 18 %, savukārt jaunajos tīklos – no 10 % līdz 12 %. Vērš uzmanību, ka 

Ādažu tīkli ir atjaunoti par 80 %, savukārt Carnikavā vecie tīkli veido 65 %, līdz ar to 
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nepieciešams pasākumu plāns tīklu atjaunošanai. L. Bernāns informē, ka ūdens 

zudumi Carnikavā ir 21 %.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S), Gatis 

Miglāns (LZS) atstāja sēdi), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

46.§ 

Par reģistrēšanu pašvaldības dzīvokļu palīdzības 2. reģistrā 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S), Gatis 

Miglāns (LZS) atstāja sēdi), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 204 “Par reģistrēšanu pašvaldības dzīvokļu palīdzības 2. reģistrā” 

un sagatavot to parakstīšanai. 

47.§ 

Par S. Kronbergas atbrīvošanu no amata 

(Laila Raiskuma) 

Satur konfidenciālu informāciju.  

Plkst. 13.24 G. MIGLĀNS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 205 “Par S. Kronbergas atbrīvošanu no amata" un sagatavot to 

parakstīšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:26. 

 

Pašvaldības domes priekšsēdētāja      Karīna Miķelsone 

 

 

Pašvaldības domes sēdes protokolētāja     Jevgēnija Sviridenkova 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


